「城市印象@連繫 — 從點到點」有獎問答遊戲 'City Impression@Connectivity — From Point to Point' Prize Quiz

是次有獎問答遊戲由展城館及九龍巴士(一九三三)有限公司(下稱「九巴」)合辦。答對所有問題的參加者可獲得抽獎機會,抽獎將抽出 30 名得獎者,共 60 個參觀九巴車廠的名額。每名得獎者可獲兩個參觀名額,其中一位參觀者須為得獎者本人。

This Prize Quiz is jointly organised by City Gallery and Kowloon Motor Bus Company (1933) Limited (KMB). Participants with all correct answers of the Quiz will enter into lucky draw. 30 winners will be awarded for 60 places in total for the visit to KMB's depot. Each winner can get 2 places and he/she has to be the participant of the visit.

守則 Rules

1. 每人只可參加一次。

One attempt for one participant only.

2. 参加者須提供中文或英文全名、身份証號碼(頭 4 位數字)及聯絡資料(電話號碼及電郵地址),資料不全者恕不受理。所有參加者的個人資料將會於抽獎名單公佈後銷毀。

Participant is required to provide full name in Chinese or English, HKID Number (First 4-digits) and contact information (Phone Number and E-mail Address), incomplete information will not be considered. All participants' personal information will be destroyed after the announcement of the lucky draw result.

- 3. 完成問答後請將答題紙交到接待處予本館職員收集。
 - Please submit the completed answer sheet and hand-in to our gallery staff for collection.
- 4. 展城館會於展覽結束後兩星期內於展城館網頁(www.citygallery.gov.hk)公佈得獎者名單。展城館及 九巴將會另行通知有關得獎者參觀九巴車廠的安排。

The City Gallery will announce the list of winners at City Gallery Official Webpage (www.citygallery.gov.hk) within two weeks after the end of exhibition. City Gallery and KMB will notify the winners on the arrangement of the visit to KMB depot separately.

- 5. 展城館職員及其親屬不得參與是次抽獎,以示公正。
 - For fairness, concerned staff of City Gallery and their relatives are restricted.
- 6. 展城館對是次有獎問答遊戲的安排有最終決定權。
 - City Gallery reserves the right to make final decision on the Prize Quiz arrangements.
- 7. 如有任何查詢,請致電 3102 1242 與本館聯絡。
 - For enquiries, please call 3102 1242.